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Året som gått
Vilket fantastiskt år vi har haft tillsammans! Under året har vi genomfört ett stort antal aktiviteter över hela landet och det är 
tydligt att våra utskott, aktivitets- och lokalområden verkligen bidrar med mervärde för våra medlemmar. Från tävlingar och 
utställningar till rasmästerskap, mentalbeskrivningar, träningsträffar, utbildningar och sommarlägren i Kosta och Föne. Vi har 
också haft föreläsningar, digitala möten, mingel och många andra givande aktiviteter. Allt detta har varit möjligt tack vare de 
ideella insatserna från våra utskott, lokalområden, aktivitetsombud och alla engagerade medlemmar.

Det är lätt att glömma bort alla de som frivilligt lägger sin tid och energi för att skapa dessa möjligheter för oss andra att utvecklas 
och ha roligt. Därför vill jag rikta ett stort tack till alla som har bidragit med sitt engagemang, sin tid och sin kompetens under året. 
Som jag ofta säger – det finns alltid plats för fler aktiva människor i vår fina klubb.

Föreningsarbete är tidskrävande och det vet alla som har varit engagerade. Men det ger också så mycket tillbaka; skratt, 
gemenskap och inte minst kunskap och personlig utveckling. Alla som arbetar i föreningen gör det ideellt på sin fritid och vi kan 
inte alltid allt. Jag hoppas att detta är något vi alla tänker på, särskilt när vi uttrycker kritik – både fysiskt och på sociala medier. Vi 
måste vara rädda om varandra, för om vi inte gör det, riskerar vi att inte ha några som vill ta på sig föreningsansvar i framtiden. 
Förslag på förändring tas gärna emot men den bör alltid framföras sakligt och konstruktivt, med målet att föra föreningen framåt. 
Vi kan alltid bli bättre.

Varje medlem i styrelsen och utskotten är ovärderlig för att vi ska kunna ge vårt bästa i våra uppdrag. Det är glädjande att vi under 
året har lyckats fylla på i utskott som tidigare varit underbemannade eller saknat medlemmar. Den breddade kompetensen i alla
delar av föreningen är en stor styrka och gör att vi kan utvecklas och förvalta våra uppdrag på bästa sätt.

Vi är en målstyrd organisation som arbetar aktivt med mål och uppföljning. Under det kommande verksamhetsåret har vi tagit 
fram nya mål som är förankrade i medlemmarnas önskemål om vad föreningen ska fokusera på. Klubben ska fortsatt bidra till 
information, utbildning och stöd för uppfödare, hundägare och omgivningen kring rottweilern och klubben det är vi alla 
tillsammans!

Svenska Rottweilerklubbens vision:

Den arbetande rottweilern med god hälsa, mentalitet och korrekt exteriör
Malin Åsander, ordförande



Tillsammans har vi skapat gemenskap

Inom organisationen:

• Ekonomimingel

• Digitala utskottsmöten juni och september 

Medlemmar:

• Enkät till våra medlemmar kring medlemsavgiftens 
disposition samt om rasklubbens framtid

• Nyhetsbrev

• En omröstning bland våra medlemmar gällande namnet 
Bruksnytt som efter det ändrades till Resultatnytt 

Genom att bland annat bjudit in till…..



Medlemsutveckling

2019 2020 2021 2022 2023 2024
Medlemsantal 1 133 1 073 1 077 1 074 991 968
Förändring -74 -58 4 -3 -42 -23

Antalet medlemmar 2024-12-31 uppgick till 968.

Medlemmar 2023-12-31 till 2024-12-31

Antal medlemmar 
från årets början

Utträdda Inträdda Antal medlemmar 
till vid årets slut

Nettoförändring

991 161 138 968 -23

Målet för rasklubben de senaste åren 

har varit att stoppa den nedåtgående 

trenden i antal medlemmar.



Organisation 
Sammanträden:
Styrelsen har under verksamhetsåret 2024 haft 13 stycken protokollförda möten samt 
2 st arbetsträffar och möten som ej protokollförts.

Valberedningen
Karin Morander (sammankallande) Jörgen Blixt och Robin Cederkvist

Revisorer
Anette Åslund
Ann-Git Rammus

Revisorssuppleanter
Jenny Johansson

Medlemsmöten
Kosta

Kongresser och konferenser
Svenska Brukshundklubbens kongress 2024- digital 25-26 maj
Organisationskonferensen 2024, 3-4 februari, Arlanda



Styrelsen
Ordförande Malin Åsander

Vice ordförande Jessica Berglund

Kassör Ann-Louise Rönmark

Sekreterare Anette Gustavsson

Ledamot Martina Israelsson

Ledamot Veronica Nilsson

Ledamot Vanessa Alfaro

Suppleant Linda Borg tom juli

Suppleant Mariz Öhman

Verkställande utskott (VU)

Malin Åsander, Jessica Berglund, Ann-Louise 
Rönmark, Anette Gustavsson



Aktiva lokalområden
under 2024

• Uppland

• Västra

• Västernorrland



Upplands lokalområde

Lokalområdet har under året anordnat:

19 st MH med olika raser som deltagit

MH figurant- och testledarutbildning i Enköping

Föreläsning på zoom med Sophie Schelin om 
hundmöte -hur svårt ska det vara?

Årsmöte

BSE

Exteriörbeskrivning blandat med raser

Vid två olika tillfällen bjudit våra funktionärer på
”grillkväll” som tack för att de ställer upp.



Västra lokalområdet

Lokalområdet har under året anordnat:

Monter vid MyDog

Prov i IGP, BSL, BH vid två olika tillfällen



Västernorrlands
lokalområde

Lokalområdet har under året anordnat:

Fönestjärnan

Föneläger

Lydnadstävling



Uppföljning årsmöte
2024
Motioner vid årsmötet 2024. Det förelåg inga motioner till årsmötet.

Övriga uppdrag
- Förslag till att lägga årsmöten digitalt. 
- Inofficiella medlemsmöten från norr till söder.
- Årsmötesutställningen utgår och läggs fri från årsmötet.

Svar:

Digitala årsmöten, SKK har fram till nu lämnat dispens ett år i taget för 
att få genomföra digitala årsmöten vilket gör att vi inte kan fatta beslut 
om att Svenska Rottweilerklubben ska ha digitala årsmöten. Klubben 
har genomfört enkäter och medlemmarnas önskan är att ha digitala 
årsmöten vilket ökar möjligheten att delta. 

Årsmötesutställningen- UG utställning ställer sig bakom förslaget och 
kommer att byta ut årsmötesutställningen mot en vårutställning. 2026 
anordnas dock istället EDS.







Verksamhet



Utskottet för avel 
och hälsa
Utskottet har under året bestått av Frida Taipale och Anette 
Gustavsson. Vanessa Alfaro har varit kontaktperson från styrelsen.

Uppfödarkonferens med 19 uppfödare och hanhundsägare på SKK. 
Föreläsare var:
Annika Forsberg Agria Breed Profile
Erling Strandberg index MI 
Maija-Lena Eloranta RAS/genetik
Tobias Gustavsson- valputveckling och hundars mentalitet

Uppfödarmingel med tema JLPP/NAD/LEMP, där ett 20-tal 
uppfödare deltog
Tillsatt arbetsgrupp för statistik Facebook, Emma Brenk
Arbetat fram en hanhundslista som är klar att publiceras så snart 
hemsidan är klar.
Rensat hemsidan på gammal information
Vi har kontaktat SLU om ev genomföra provtagningar på Kosta till 
deras forskningsprojekt, både SLU och lägerkommittén är positivt 
inställda.

Vi har haft sju stycken digitala möten under 2024.



Utskottet för 
mentalitet
Utskottet består av utskottsgrupperna MH och MT.

Martina Israelsson har varit styrelsens kontaktperson fram till 
november, därefter Veronica Nilsson

Utskottet har under året bestått av Veronica Nilsson tom april, IngaLill 
Larsson, Jane Fyhr, Mikael Wadström och Susanne Hartvig from 
november samt Hans Kinn som lämnade utskottet under året. 

Aktiviteter:

Arbete med MI (mental index) i gruppen och med SBK/SKK. 
2st MH för Rottweiler uppfödare
Deltagit på RAS/RUS digital konferens.
Deltagit på SKK avelskonferens.
IngaLill hade föreläsning under Kosta lägret samt en på våren för våra 
medlemmar.
IngaLill har också deltagit på rottweilerpromenaderna på 
Drottningholm.
Utskottet har under året haft ett möte.



Utskottet för tävling 
och samhällsnytta

Utskottet består av utskottsgrupperna bruks, lydnad, IGP, 
rallylydnad, specialsök och tjänstehund.

Jessica Berglund har varit styrelsens kontaktperson.

Eftersom SBK tävling inte har fungerat tillfredställande under 
året så kommer vi återkomma angående antal 
starter/gren/klass längre fram.



UG bruks

2024 lyckades vi trots många försök via mejl och sociala 
media inte hitta någon arrangör av rasmästerskap i spår 
och sök, RM fick därför ställas in. 

I oktober anordnade vi en webbföreläsning om 
bruksprov och bruksregler, föreläsare var Maria 
Andreasson det kom 7 st. deltagare som tyckte det var 
positivt. 

I december en digital mingelkväll om regelrevidering. 

Vi hade även i år möjligheten att ha rasmästerskap i 
patrull i samband med det årliga lägret på Kosta 
skjutfält. Datum för tävlingen var 20/7 och domare var 
Anders Emgård samt klubbens egen Patrik Olsson.



UG lydnad
Rasmästerskap Lydnad: 

I år arrangerades rasmästerskapet i Lydnad på Värmdö BK, det gick 
av stapeln den 31/8-2024 och det var totalt 17 ekipage som 
tävlade, varav 10 var rottweiler-ekipage. 

6 st. i startklass, 2 st. i klass 1 och 2 st. i klass 2. 

Vi fick en rasmästare i varje klass:

Startklass: Mikaela Bodin med Roxhills Bonus

Klass 1:  Lotta Jägare med Björkelunds V-5 Stort

Klass 2: Sandra Jarlö med Andros Ture 

Stort tack till våra sponsorer: Kennel Tremendous, Ica nära, 
Jarbells, Gnesta Djurbutik och VOM og Hundmat.

I samband med lägret på Kosta anordnades även startklass 
lydnad, vi hade 10 ekipage till start varav 5 rottweilers, bästa 
rottweiler blev Åsa Stumpf och Ginuwine Get Ready To Rumble



UG rallylydnad

Rasmästerskap:

Vi hade fyra stycken rottweilers som tävlade i 
rallylydnad 1st i nybörjare och 3 st i fortsättningsklass. 
I nybörjarklass fick vi en rasmästare -Marina Farina med 
Royalalpha Blossom.

I fortsättningsklass blev Sara Andersson med Just Ask 
Zion O’Shea rasmästare. 

Stort grattis till alla! 

Rasmästerskapet i rallylydnad kommer att vara vilande 
till 2026.



UG specialsök

En tävling i specialsök anordnades i samband med lägret på Kosta.

Specialsök klass 1

18 deltagare varav 2 st rottweiler

Specialsök klass 2

3 deltagare varav 1 st rottweiler, bästa rottweilerekipage var Carina Paridon och 
Roxhills Bellman



UG IGP

Utskottet har under året bestått av Ossian Modin och 
Soffie Modin.

Jessica Berglund har varit kontaktperson från styrelsen.

Aktiviteter:

7 IGP tävlingar inklusive rasmästerskap i klubbens egna regi
1 FH tävling

Deltagande lag på IFR FH och IGP VM

FH-laget på IFR VM 2024 

FH1 Världsmästare och Vice Världsmästare 

FH2 Fantastiska prestationer 

Väl kämpat alla och stort grattis, ett helt lag med godkända 
resultat.



IFR VM IGP

I IGP deltog det svenska laget med fem deltagare, 
men tyvärr var spåret även här avgörande och 
rensade hela startfältet. 

Sveriges största framgång stod Ossian Modin och 
Team Extreme Gambler för. De hade bästa 
lydnaden och fick en silverplats – bara en poäng 
efter världsmästaren!



UG tjänstehund
Har under året bestått av Roger Eriksson, kontaktperson i styrelsen har 
varit Malin Åsander.

Flera tjänstehundsekipage representerade vår ras på Stockholms 
Hundmässa.  

Vi anordnade en prova-på dag i samband med årsmötet i Kristianstad i 
mars samt den 27 december, även denna gång i Kristianstad. 

Under året har vi fått fem nya tjänstehundar inom hemvärnet.

På Försvarsmaktsmästerskapen i Olofström hade vi fem deltagare:

På en 3e plats Anette Gustavsson & Vom Hause Hagbards Dreamful 
Lady Sybil 

På 4e plats Helena Larsson & Gelza Gebora’s Lotta 

På 11e plats Millan Nilsson & Jinx Lady Stardust

På 14e plats Veronica Nilsson & Just Ask Karma O’shea

På 23e plats Milan Brodsky & Deminas Walter



Utskottet för 
exteriör

Utskottet består av utskottsgrupperna exteriör, 
utställning och exteriörbeskrivningar

Utskottet för exteriör saknade medlemmar fram till 
slutet på 2024 därav ingen verksamhet rapporterad. 

Malin Åsander och Veronica Nilsson har varit 
styrelsens kontaktpersoner.



UG 
exteriörbeskrivningar
Exteriörbeskrivningar-  Weronica Ljungström, Anette Gustavsson

Under året har vi lagt in protokoll på 68 beskrivna hundar.

Av dessa 68 hundar har sex stycken ej godkänd exteriör. 

15 hundar av 68 har fått förhållandet mellan nos/skalle mätt, 
avvikelse från normen är ca 12,5% i snitt. 

Totalt har 92 rottweiler beskrivits, dvs 24 protokoll saknas som vi 
har eftersökt hos arrangör. 

Rasklubben har anordnat exteriörbeskrivningar vid sex olika 
tillfällen. 

Då SBK tävling och SKK inte har fungerat som det ska så kommer 
vi publicera fullständiga siffror längre fram.



Utskottet för 
utställning
Utställning - Carola Johansson, Camilla Ryd, Johanna Haglund, 
Louise Fornell, tillkom i augusti gjorde Ia O’shea.

Under året har vi anordnat fyra rasspecialer i olika delar av 
landet:

Kristianstad 67 st deltagande hundar

Nora 59 st deltagande hundar

Nora 49 st deltagande hundar

Jönköping 74 st deltagande hundar

Vi har haft två fysiska möten och telefonmöten ca en gång per 
månad.



Utskottet för 
information
Marie Stang (hemsida)

Terese Hartvig (statistik)

Arbetsgruppen för utveckling av hemsidan Joakim Östlund 
och Anette Gustavsson

Anette Gustavsson har varit kontaktperson från styrelsen.

Vi har haft fin-fina montrar både vid Stockholm 
Hundmässa och My Dog.



Utskottet för 
information
Marianne Rexlinger (Facebook)

Jenny Odeblom (Instagram) 

Facebook och Instagram har 5100 resp 1400 följare.

Anette Gustavsson har varit kontaktperson från 
styrelsen.

Antalet enskilda förekomster av 
innehåll som har delats eller 
publicerats på den här Facebook-
sidan eller Facebook-profilen. 
Innehållets format kan vara 
exempelvis inlägg, händelser eller 
annonser.



Medlemstidningen 
Rottweilern

Redaktör Jenny Odeblom

Kontaktperson från styrelsen har varit Anette Gustavsson 
och ansvarig utgivare har varit Malin Åsander.

Utgivning av fyra nummer av tidningen enligt plan; två 
digitala (nr 1 & nr 3) samt två tryckta (nr 2 & nr 4)



Internationell

Internationell kontakt har under året varit Soffie Modin, 
kontaktperson från styrelsen Malin Åsander.

Den andra november anordnades IFR delegatmöte 
i Rottweil, Tyskland. Kristiina Niemelä var vårt språkrör 
och röstade åt Sverige. Frågorna rörde främst regler 
i IGP och rasklubben röstade enligt UG IGPs förslag.



RAS 

Arbetsgruppen för RAS har under året bestått av 
Malin Åsander.

Den 17 oktober samlades medlemmar/uppfödare 
för ett diskussionsmöte om RAS. 



Vandringspriser och
förtjänsttecken
Arbetsgruppen för vandringspriser har under året 
bestått av Sanne Johansson och Camilla Ryd. 
Kontaktperson från styrelsen har varit Mariz Öhman.

Under året har en revison av de flesta 
vandringspriserna ägt rum och vi bjöd in våra 
medlemmar till ett diskussionsmöte den 4 december



Utskottet för läger 
och 
aktivitetsområden

Kontaktperson från styrelsen har varit Linda Borg 
och senare Martina Israelsson



Kosta Läger
Har under året bestått av; Lisa Bergman, Suss Hartvig, Karin Morander och
Stellan Carlsson- på plats under lägerveckan.

Kontaktperson i styrelsen har varit Martina Israelsson

Under 2024 har lägerkommittén haft telefonmöten i snitt varannan månad
samt ett fysiskt möte på våren samt ett på hösten över en långhelg hos Suss 
Hartvig i Tranås.

Under vecka 29 samlades ca 90 hundägare med sina hundar för en vecka fylld
med kurser, träning och samkväm bla femkamp, hundfiskdamm, föreläsning av 
Inga-Lill Larsson om mentalitet, medlemsmöte, BBQ, veckans uppgift samt
musikquiz.

På lägret anordnades också prov 1 & 2 i specialsök och en appelltävling i spår
och sök, startklass samt rasmästerskap i patrull.

Efter lägrets slut samlades lägerkommittén för att sammanställa lägerveckan
& gå igenom ekonomin tillsammans samt att sätta ramarna för läger 2025.



Aktivitetsområde 
Västerbotten

Aktivitesområdet har under året bestått av Jenny Odeblom, 
med god hjälp av uppfödarna Åsa Engström, Petra Persson 
och Katarina Abrahamsson.

Rottweilerpromenader (4 st)
Rottweilervandring (1 st)
Patrullhelg (1 st)
Spårdag (1 st)
Allmänlydnadskurs (2 st)
Sökdag (1 st)
Prova på mondioring (1 st)
Prova på viltspår (1 st)
Ringträning (1 st)
Tävling i spökjakt (1 st)



Ekonomi



Resultat 2024

Intäkt Kostnad Utfall Budget 2024

Medlemmar 242 651 -           1 840 240 811 250 000 
-   

Arbetsgivaravgifter -           3 366 -         3 366 -              15 000 
Bankkostnader/intäkter -           2 460 -         2 460 3 150 
Organisationskonferens & kongress -         10 100 -       10 100 -                4 100 
Medlemsavgift IFR -           2 401 -         2 401 -                3 000 
SKK klubbförsäkring -           5 739 -         5 739 -                6 000 
Porto, kontor, tryck etc. -           2 625 -         2 625 -                2 500 
Representation & gåvor -              304 -            304 -                3 000 
Styrelsens uppehälle -         16 091 -       16 091 -              36 000 
Styrelsens resor -         13 021 -       13 021 -              15 000 
Web- och internet -         14 435 -       14 435 -              12 000 
Årsmöte -       107 976 -     107 976 -            100 000 
Hedersmedlemmar -           3 300 -         3 300 -                4 000 
Lokalområden & Centrala verksamheter 6 000 -           6 303 -            303 -                5 000 
PR 14 041 -         23 263 -         9 222 -                4 000 

Medlemstidningen -   -         53 382 -       53 382 -              45 000 
-   

Avel och hälsa 7 350 -         32 894 -       25 544 -              24 000 
Internationell kontaktperson -   -                2 000 
Prov, tävling och brukssatsning 3 200 -         31 658 -       28 458 -                6 900 
Rasmästerskap 6 st 2 850 -           6 962 -         4 112 -              22 670 
Mental 22 290 -         25 435 -         3 145 2 330 
Exteriör 136 867 -       152 896 -       16 029 275 
Rottweiler 200/ Exteriörbeskrivning 2 350 -           4 115 -         1 765 -                9 225 
Lägerkommittén 345 235 -       268 963 76 272 59 000 
Vandringspriser & förtjänsttecken -   -   -                3 000 
Info-kommittén /Mässor -         23 337 -       23 337 -              14 000 

RESULTAT 782 834 -   812 866 -   30 032 -          21 640 



Ekonomi
Svenska Rottweilerklubbens lokalområden är egna juridiska personer med egen ekonomisk förvaltning. Den 
ekonomiska redovisningen i verksamhetsberättelsen omfattar därför endast Svenska Rottweilerklubbens centrala 
verksamhet. 

Intäkter
Svenska Rottweilerklubbens intäkter kommer huvudsakligen från medlemsavgifter samt anmälningsavgifter till 
utställning, prov, tävling och andra medlemsaktiviteter. 
Medlemsavgifter är uppdelade i en förbundsavgift och en avgift till rasklubben. Förbundsavgiften har under 2024 varit 
400 kr för ordinarie medlem bosatt i Sverige och 530 kr för medlem bosatt utomlands. Avgiften till rasklubben har 
under 2024 varit 260 kr för ordinarie medlem, 110 kr för familjemedlem och 355 kr för utlandsmedlem. 

Kostnader
Den enskilt största kostnaden för vår rasklubben är normalt medlemstidningen Rottweilern. Under 2024 har vi därför 
gett ut vartannat nummer digitalt för att spara på kostnaderna. Under 2025 kommer alla nummer av vår 
medlemstidning att ges ut i fysisk form, i enlighet med medlemmarnas önskan.

Kommentar ekonomi 2024



Slutord

Styrelsen vill tacka alla medlemmar, 
förtroendevalda och funktionärer för ert 
fantastiska arbete under 2024 med att visa 
vår fantastiska ras och förening på bästa 
sätt. 

Vi ser fram emot ett minst lika fint 2025!
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